
20160210	Protokoll	från	styrelsemöte	i	Föreningen	Boende	mot	buller	i	norra	Sollentuna	

Närvarande:	Albert	Forsgren,	Johan	Forsmoo	,Harriet	Goliath,	Gunnar	Lustig,	Ulf	Olsson	och	Ditte	Sparre	

1. Föregående	mötes	protokoll	
Protokoll	från	årsmötet	20150325	och	konstituerande	styrelsemöte	20150325	godkändes.	

										2.					Swedaviamötet	

Mötet	ägde	rum	på	Arlanda	20151126.	Ditte	och	Harriet	deltog.	
Mötet	inleddes	med	en	visning	av	de	nya	imponerande	brandbilarna,	som	kommer	att	innebära	en	
stor	säkerhet	för	Arlanda.	
Mötets	information	handlade	till	mycket	stor	del	om	den	omfattande	till-	och	ombyggnaden,	som	
planeras	och	delvis	har	påbörjats	på	Arlanda.	
Utvecklingsprogrammet	ska	vara	klart	2020.	T.	ex.	ska	den	amerikanska	gränskontrollen	vara	färdig	
2017.		Bl.	a.	planeras	större	passagerarutrymmen,	rullband	och	ökad	bagagekapacitet.	
Ny	terminal	blir	inte	klar	förrän	2050.	

3.						Johans	rapport	

Johan	berättade	om	sina	kontakter	med	representanter	för	Miljö-och	byggnadskontoret	och	
Trafikverket		angående	mycket	störande	buller	från	tågen,	som	passerar	Rotsunda.						

									4.					Årsmötet	

Årsmötet	kommer	att	äga	rum	tisdagen	den	22	mars	19.00	i	Gillboskolan.	Harriet	bokar	lokal	och	
sätter	upp	affischer.	Ulf	utformar	affisch	och	informerar	på	hemsidan.	Johan	försöker	få	en	av	sina	
kontakter	att	komma	och	informera.	(Tyvärr	har	vederbörande	sagt	nej).	

									5.				Ambitionsnivå	för	fortsatt	arbete		

Ska	vi	fortsätta	eller	inte?	Årsmötet	beslutar.	
	

6. Övriga	frågor	

																Väsbyföreningen	fortsätter.	

	


